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INTERPELACJA RADNEGO 

 

Zwracam się do Panów z wnioskiem o włączenie do planów przebudowy przejść dla pieszych na 

drogach gminnych i powiatowych w celu poprawy bezpieczeństwa w roku 2017 przejścia dla pieszych 

usytuowanego przy ul. Wyszyńskiego, przy skrzyżowaniu z ul. Okulickiego. 

Uzasadnienie 

W październiku 2017 roku planowane jest oddanie do użytku nowej pętli autobusowej dla 

autobusów linii 107 i F. Oznaczać to będzie, że na wskazanym przejściu dla pieszych nastąpi znaczne 

wzmożenie ruchu autobusów(w godzinach szczytu linia 107 kursuje co 6 minut). 

W związku z reorganizacją systemu oświaty bardzo prawdopodobne jest, że większa niż do tej pory 

ilość dzieci zamieszkujących osiedle Anny Jagiellonki będzie się uczyć w SP 8 przy ul. Piaskowej. 

Uczniowie ci w drodze do i ze szkoły, będą korzystać ze wskazanego przeze mnie przejścia dla 

pieszych. 

Powyższe argumenty, moim zdaniem, w zupełności uzasadniają konieczność podjęcia działań 

poprawiających stan bezpieczeństwa na w/w przejściu dla pieszych. Wniosek mój jest również 

efektem sygnałów i próśb, jakie dotarły do mnie od rodziców dzieci, które są uczniami SP 8. 

W związku z tym wnioskuję o realizację mojego wniosku jeszcze w tym roku. 
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